
 

Aan het college van Burgemeester & wethouders van de gemeente Halderberge 

Betreft: Artikel 38 vraag omtrent het nieuwe fusieziekenhuis van 

Bravis 

8 november 2018 

 

Geachte College,  

  
Naar aanleiding van het actuele nieuws rondom de fusering van de Bravis ziekenhuizen in 
Roosendaal en Bergen op Zoom, en het realiseren van één groot fusieziekenhuis, spelen er bij de 
VVD-fractie een aantal vragen rondom de toekomst voor inwoners van Halderberge en hun medische 
zorg. De grootste discussiepunten rondom deze fusering zitten hem, zoals we kunnen lezen, met 
name in de locatie, afstanden en bereikbaarheid van het nieuw te realiseren ziekenhuis naast 
natuurlijk de kwaliteit van de zorg. 
  
  
- Heeft het college inzicht in het percentage inwoners van Halderberge dat gebruik maakt van het 
Bravis ziekenhuis in Roosendaal? Zo ja, hoeveel?  
  
 

- Is het college, net als de VVD-fractie, van mening dat het voor inwoners van Halderberge erg 
belangrijk is om een goed bereikbaar ziekenhuis in de regio te hebben?  
  
 

- Voorziet het college problemen voor de inwoners van Halderberge wanneer de uiteindelijke locatie 
van het fusieziekenhuis in de gemeente Bergen op Zoom zal zijn?  
  
 

-       Is het college van mening dat het cruciaal is voor inwoners van Halderberge om een ziekenhuis is 
de regio te hebben wat goed bereikbaar is met het openbaar vervoer? 

  
 

- Voor de inwoners van Halderberge blijft het goed en snel bereikbaar zijn van een nieuw ziekenhuis 
het belangrijkste. Deelt het college de opvattingen van de VVD-Fractie en is het college bereid om 
zich te mengen in het plan van het fusieziekenhuis om er op deze manier voor te zorgen dat de 
Halderbergse belangen behartigt worden en onze inwoners ook in de toekomst gebruiken kunnen 
maken van een goed bereikbaar ziekenhuis?  
 



 

Wij zien uw reactie vol belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de VVD-fractie; 

Jean-Marie Frerichs 


